
Bestyrelse, 15-12-22, Klaus, Simone, Martin, Jannik, Peter (afbud fra Raghav, Per, Rikke, Dorte) 
 

1. Referat 
Godkendt 
 
2. Servitutudvikling 
Bemærkninger til den seneste version af materialet 
- Brandaltan og parkering er ikke overtrædelse af servitutter 
- Materialet trænger til en sproglig gennemskrivning. Vi undersøger en mulig gennemskrivning af 

det endelig materiale efter workshoppen. 
 
Proces:  
- Et nyt fra husejerforeningen til januar med info om strukturen i forslaget, invitation til 

workshop og en sidste info på papir e-boks. 
- Workshop primo marts 
- Afstemning om administration af servitutter på ordinær GF i maj 
Vi hører resten Per (Formand for servitutudviklingsudvalget) om denne plan er realistisk 
 
3. Servitutudvalget 

Martin indtræder i servitutudvalget i en periode 
Èn sag er drøftet med advokat 
Ellers rådgivning af husejere der ønsker ombygning 

 
4. Forsynings- og affaldsudvalget 

Vi vil gerne have Erik tager kontakt affaldsudvalget. Martin tager kontakt 
 

5. Kloakudvalget 
Mødes i slutningen af januar.  
De kendte behov for udbedringer og de behov for udbedring, der blev fundet undervejs, er 
udbedret. 
 

6. Pladsudvalget 
God dialog med husejerne omkring pladsen. Næste skridt er dialog med kommunen om mulig 
omlægning af pladsen og skabelse af flere parkeringspladser på Studsgårdsgade. 
 

7. Evt. 
Årsmiddag for bestyrelsen tirsdag den 24. januar på VeVe. Kl. 18. 
Generalforsamling onsdag den 24. maj. 


